
 

 

 

Številka: 90000-12/2023-19 

Datum:   12. 9. 2023 

k dnevnemu redu  

 

 

Mestni svet 

Mestne občine Ljubljana 

Mestni trg 1 

1000 Ljubljana  

 

 

Zadeva: Predlog za umik 14. točke s predlaganega dnevnega reda 7. seje Mestnega sveta MOL 

 

Skladno z določbo v 94. členu Poslovnika Mestnega sveta MOL vlagamo predlog za umik 14. točke 

predlaganega dnevnega reda 7. seje Mestnega sveta MOL z naslovom: Predlog Sklepa o manjši notranji 

igralni površini v javnih vrtcih Mestne občine Ljubljana za šolska leta 2023/2024, 2024/2025, 

2025/2026, 2026/2027 in 2027/2028. 

 

Obrazložitev: 

V obrazložitvi gradiva je navedeno, da bodo imeli v povprečju v naslednjem šolskem letu vsi vrtci v 

Ljubljani 3,1 m2 notranje igralne površine na otroka, vendar se med vrtci zaradi zatečenega stanja in 

starosti stavb ti podatki razlikujejo. Zato nas preseneča, da se predlog sklepa o znižanju normativov 

notranje igralne površine sprejema za vse ljubljanske javne vrtce in to kar za pet šolskih let, vse do leta 

2028. Pričakovali bi, da se sklep sprejme le za posamezne vrtce oz. lokacije, kjer je zatečeno stanje takšno, 

da zaradi starosti objekta ali lokacijskih ovir ni možna dograditev ali obnova vrtca s širitvijo. Pravna 

podlaga za sprejem sklepa Pravilnik o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo 

vrtca v 19. členu ta odstopanja od normativov sicer dopušča, vendar bi pričakovali, da se prostorska 

situacija v vrtcih vsako šolsko leto preveri in sklep sprejme le za tiste oddelke oz. enote, kjer  se dejansko 

soočajo s pomanjkanjem prostih kapacitet.  

 

Sklepi o manjših notranji igralni površini v javnih vrtcih za znižanje normativov se v MOL sprejemajo že 

vse od leta 2012, najprej za eno šolsko leto, od leta 2013 naprej za dve šolski leti in sedaj v paketu kar za 

pet šolskih let. In to kljub manjšemu številu oddelkov, beleženi zmanjšani rodnosti in kot navajate, večjih 

prostorskih kapacitetah.  

 

Ne strinjamo se s predlaganim sklepom, da znižanje normativa velja za vseh 23 ljubljanskih javnih vrtcev, 

zato predlagamo, da se točka umakne z dnevnega reda in pripravi nov sklep o manjši notranji igralni 

površini uporabi, in sicer le za tiste objekte, kjer je zatečeno stanje takšno, da ni možna dograditev ali 

obnova vrtca. Pri vseh obnovljenih objektih in novogradnjah pa naj se normativi dosledno upoštevajo.  

 

V Levici si prizadevamo za več prostora za kakovostno bivanje, učenje in igranje otrok. Fleksibilnost 

normativov lokalnim skupnostim sicer formalno omogoča, da z manjšo notranjo igralno površino 

povečajo število otrok v oddelku vrtca. Država in občine tako že leta rešujete problem pomanjkanja 

prostih mest v vrtcih, čeprav izsledki raziskav opozarjajo, da z vsakim dodatnim otrokom v oddelku ob 

nizkem številu strokovnih delavk in delavcev v njem, kakovost vzgojnega procesa v vrtcu pada. Ob tem 

se uveljavljanje normativa, po katerem bi moralo biti v vrtcu vsaj tri kvadratne metre igralne površine na 

otroka, nenehno odlaga s predlaganimi sklepi. Premajhni prostori in utesnjenost otrok ne zagotavljajo 

pogojev za optimalno kakovost vzgojnega procesa v vrtcu.  V Levici si bomo še naprej prizadevali za 



 

dosledno upoštevanje normativov v zvezi z igralno površino in tako otrokom skušali zagotoviti čim boljše 

razmere za vzgojno izobraževalni proces. 

 

Tovariški pozdrav,  

Urška Honzak,  

vodja Svetniškega kluba Levica 

 

 

 


